
                                       ACTA JUNTA DE L’AFA _ ESCOLA MAS MARIA 

DATA: 14/11/2024          LLOC/MITJÀ: VIDEOCONFERÈNCIA ZOOM   HORA: 21.30h 

Assistents: Elina Desylla (presidenta), Hector Sampedro(tresorer), Cristina Belmonte (secretaria),  

Anna R. (Comissió Famílies Nouvingudes), Rosa S. (Comissió Educació i comissió Equipaments), Alex T. 

(Comissió Educació), Diana P. (Comissió Extraescolars), Irene (Comissió Festes), Anouk D.  (Comissió 

Comunicació). 

Inicia la reunió l'Elina, com a presidenta, demanant que es revisin les actes de setembre i octubre per 

tal de penjar-les a la web. Es dona de temps fins diumenge i dilluns es pengen. 

L'assemblea del 23/10/24 va anar molt bé. Es va fer una molt bona presentació, dona les gràcies a 

totes per l’esforç. 

Pel que fa als grups de treball, s’ha demanat en diverses ocasions què es necessita per extreure el 

llibre de socis del TPV,  Anouk es posarà en contacte amb el Kilian per veure com fer-ho. Per fer els 

estatuts es farà un grup entre Rosa, Elina, Cova i demanar més gent al grup de comissions per 

proposar com treballar els estatuts. A la pròxima reunió es decidirà a Junta què es fa i es votarà en 

assemblea. El grup de voluntaris es gestiona des de la Comissió d’equipaments. 

En quant a la Marató de TV3, l’Anna R. pregunta a la Junta com fer-ho. Després de debatre, finalment 

decideix liderar-ho i gestionar-ho ella mateixa. 

El Consell municipal és la setmana pròxima: demanar de fer test d'alcoholèmia als conductors 

d’autobusos de les excursions, i tancar l’avinguda de les escoles durant l’entrada (9:00-9:15) i sortida 

(16:15- 16:45). 

Treball de la Junta de l’AFA 

S’ha de fer l'assemblea extraordinària per ratificar càrrecs, es decideix fer-la el dimecres 11/12/24 a 
les 16:45 h. Demanar a l’escola un espai, no cal que sigui el gimnàs (se'n encarrega la Cristina), 
preguntar a Kilian sobre cens (se'n encarrega l’Anouk). En relació a la convocatòria d'assemblea, amb 
dos dies abans és suficient. 

Està en procés el canvi de nom dels representants del banc, ara mateix ho pot veure Cristina, Elina i 
Chio. (Elina passarà pel banc). 

També la targeta NIF, de moment Hèctor no ho pot fer perquè encara és presidenta la Chio. També 
encara estem enregistrats com a AMPA, això també s’ha de canviar als estatuts. 

Es parlarà amb el banc perquè no ens cobri 4 € per fer una transferència a un altre banc que no sigui 
CaixaBank. 

Es recorda a totes les comissions que si hi ha alguna despesa, cal informar abans a tresoreria per 
mantenir actualitzat el pressupost anual. 

L’Hèctor està mirant què passa amb l’IVA i si s’ha de fer alguna gestió. Es comenta que s’ha de fer el 
model 347 per factures superiors a 3005 €. 

 

 



COMISSIÓ COMUNICACIÓ- Anouk D. 

Segueixen actualitzant la web, està quasi a punt, també la nova pàgina per les comissions. Falta que 
cada comissió revisi si està tot bé. 

La comunicació de la xerrada d’educació està en procés. L’Anna es posarà en contacte amb l’AFA 
Institut per la seva xerrada i falta veure qui pot parlar amb l’AFA Olivera per la seva xerrada. 

En els mesos vinents faran un calendari de comunicacions per a les comissions. 

 

COMISSIÓ SOSTENIBILITAT- Anna C. 

La vocal traspassa:  

El dia 25/09/24 la comissió s’ha reunit amb la Direcció de l'escola per veure com podem col·laborar. 
La idea és formar part de la Comissió d'escola verda. 

El dia 12/11/24 la comissió  ha acompanyat a 4t a la Visita a la Planta de Tractament de RSU. 

 

COMISSIÓ BIBLIOTECA- Mariana 

La vocal traspassa: 

L’escola ha decidit no fer més el contacontes. 

Pel que fa a la biblioteca es necessita ajuda per enregistrar els llibres que son de nova incorporació a 
la biblioteca de l'escola. És difícil perquè l’horari per fer-ho és l’horari escolar i tota la comissió 
treballa en aquelles hores.  

Hi ha una proposta de gestionar alguna cosa entre les 3 biblioteques (Mas Maria, Olivera i Institut) 
però encara està en procés de construcció. 

Encara està pendent la compra de llibres d’aquest any, la mateixa dificultat d’horaris incompatibles 
està complicant el procés. 

 

COMISSIÓ MENJADOR- Elina D. 

Respecte al contracte amb Saned, hi ha tres monitors que no tenen encara el títol de monitors de 
temps lliure. És un curset de dues setmanes intensives o quatre setmanes normals. Segons el nostre 
contracte no poden posar monitors sense aquest títol. Elina parlarà amb Saned sobre això i es 
demanarà una reunió extraordinària. 

S'ha iniciat el procés de la selecció de les empreses.  

En relació a les visites al menjador, la Irene s’ocupa de mirar amb Reservio. Alex, Cris i Elina poden fer 
l’acompanyament el dia de la visita. La comissió mixta tancarà les dates per les visites.  

 
COMISSIÓ FESTES – Irene V. 
 
El post de carnaval ja està enviat.  Es tornarà a reunir amb Olivera. 
L'arbre de Nadal es munta el 28/11/24 perquè els nens puguin adornar-lo la setmana del 2/12/24. Es 
vol fer una bústia dels desitjos perquè els nens posin el què vulguin. La carta amb l'adorn l’envia 



l'escola perquè arribi a tots els infants (18/11/24), però la creació del comunicat serà per part de la 
comissió de comunicació de l’AFA.  
Es decideix canviar la festa de la tardor per la festa de la primavera. Es farà al març conjuntament 
amb l'Olivera. Es trasllada la idea de Papa Noel i cine a l'escola amb una entrada simbòlica i 
fotografia. S'intentarà tirar endavant. 
 
COMISSIÓ D'EDUCACIÓ - Alex T. 

El dia 28/11/24 és la xerrada de gestió de conflicte a l’hotel d'entitats. Aviat sortirà la comunicació. Hi 
ha un aforament màxim de 30 persones.  
S’està acabant de preparar el text de 4 regals per llençar a principis de desembre. Comunicació i 
Educació s’han de coordinar per organitzar les dates. 
El mindfulness té el mateix pressupost de l'any passat i estan mirant de tancar-lo per passar a l'equip 
directiu i, posteriorment, poder-ho validar al Consell Escolar de Gener. 
 
 
COMISSIÓ EXTRAESCOLARS -  Diana P. 
Naïfar ha saldat el deute, 997 €. 

Dilluns comencen a anar a veure les extraescolars, per tal de fer un seguiment. 

No es té accés a TPV per extreure dades extraescolars, a la comissió els agradaria poder veure qui es 
dona de baixa o d’alta per veure també si l’activitat agrada o no. 

Es pregunta quan es farà l’enquesta (gener) i si es pot veure la de l’any anterior (s’explica com).  

També la comissió pregunta quin és el procés per proposar una nova activitat. Primer quan es té la 
informació de la nova activitat a proposar, es parla amb l’Equip directiu per si té cabuda a l’escola, si 
és així es presenta al consell escolar i allà s’aprova o no. 

 

COMISSIÓ EQUIPAMENTS - Rosa S. 

Dins de la comissió d'equipaments ens debatem en si volem tornar a ser una comissió mixta o 
continuar sent només l’AFA. Finalment, després de diverses valoracions, hem decidit mantenir-nos 
com a comissió només de l'AFA, però amb comunicació fluida amb l'escola i valorant sempre les 
seves necessitats. 

Volem demanar a les vocals que si no necessiten voluntariat també ens facin correu per no seguir 
esperant correus amb necessitats que potser no hi ha. 

L’escola ha demanat 3 horts urbans per infantil perquè s'han trencat. Cal fer manteniment dels horts 
o buscar un material resistent per millorar la durabilitat. Des de l'escola ens han enviat 3 
pressupostos, però no ens semblen adequats. Des de la comissió farem recerca per fer proposta 
alternativa a l'escola un cop ells ens enviïn les mides que necessiten. També ens han demanat uns 
trípodes. Si es vota a favor, es pot donar el vistiplau a l’escola després de coordinar-nos amb 
tresoreria per factura i disposició de diners. Es vota a favor de comprar els trípodes (valor aproximat 
60 €). 

L'escola, després de tot el procés i de l'aprovació del tobogan i el pressupost a l'assemblea del mes 
d'octubre, esmena que el model escollit està recomanat de 3 a 9 anys, deixant fora als infants de 
cicle superior. Des de la Comissió d'equipaments pensem que s’ha de diversificar en l’espai de pati. Hi 
ha d’haver joc per tots. Per això, creiem que cal mantenir l’acord amb les criatures i les famílies i no 
reiniciar el procés, ja que el tobogan és apte des d’infantil fins a cicle mitjà. La junta decideix que cal 



tornar-se a reunir amb l’equip directiu per valorar què es fa amb tota la informació i valorant totes els 
opcions. 

 

COMISSIÓ FAMÍLIES NOUVINGUDES- Anna R. 

Hi ha famílies d'I3 que no estan contentes. Després de llegir la carta que van fer arribar algunes 
famílies al grup de delegades, la vocal ho va comentar 'Elinaamb la. La pregunta és: Què podem fer 
des de la comissió de Nouvingudes? A la junta es decideix que es farà una enquesta abans de la 
reunió de delegades (29/11/24) per saber com se senten les famílies i quantes famílies són les que 
no s’han sentit a gust amb la familiarització/adaptació de principi de curs a I3. 

 
A les 01:00 h es dona per finalitzada aquesta reunió i s'estén aquesta acta amb el vistiplau de la 
presidenta en funcions. 

 
Elina Desylla 
Presidenta 


